

December 22, 2020

## Canada-United Kingdom Trade Continuity Order

Dear Import Customer,

The Governor General in Council, on recommendation of the Minister of Finance, has issued the United Kingdom Trade Continuity Remission Order, 2021 #20-1135.

The United Kingdom Trade Continuity Remission Order (the Order) provides the tariff benefits of the Canada-United Kingdom Trade Continuity Agreement (CUKTCA) as if it were in force as of January 1, 2021. It does so by remitting the difference between the Most-Favoured-Nation Tariff rate of customs duty and the rate of customs duty that would apply under the Comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA). This replicates the tariff benefits that would have applied to eligible imports from the United Kingdom (UK) and certain associated territories under the CUKTCA as the tariffs and rules of origin are equivalent under the two agreements. The CETA is referenced because those preferential tariffs and rules of origin already exist in domestic law.

This remission applies to goods imported on or after January 1, 2021, until the day on which the CUKTCA enters into force.

This Order in Council (OIC) maintains the status quo in terms of duties on goods from the UK as though those goods were still eligible for the CETA tariff treatment starting January 1, 2021.

The notice in its entirety can be found here: <https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn20-39-eng.html>

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your commercial representative for further information. C.H. Robinson

Sincerely,  
C.H. Robinson

22 décembre 2020

## Mise en œuvre du Décret de remise pour la continuité commerciale avec le Royaume-Uni

Cher client,

Le gouverneur général en conseil, sur recommandation du ministre des Finances, a promulgué le Décret de remise pour la continuité commerciale avec le Royaume-Uni (2021), no 20-1135.

Le Décret de remise pour la continuité commerciale avec le Royaume-Uni (2021) (le décret) accorde les avantages tarifaires de l'Accord de continuité commerciale Canada-Royaume-Uni (ACCCRU) comme si celui-ci était en vigueur à compter du 1er janvier 2021. Il prévoit la remise de la différence entre le taux de droits de douane du tarif de la nation la plus favorisée et le taux de droits de douane qui s'appliquerait en vertu de l'Accord économique et commercial global entre le Canada et l'Union européenne (AÉCG). Cela reproduit les avantages tarifaires qui s'appliqueraient aux importations admissibles en provenance du Royaume-Uni et de certains territoires lui étant associés en vertu de l'ACCCRU, étant donné que les tarifs et règles d'origine sont équivalents en vertu des deux accords. Une référence est faite à l'AÉCG puisque les traitements tarifaires préférentiels et règles d'origine existent déjà au sein du droit national.

Cette remise vise les marchandises importées à compter du 1er janvier 2021 jusqu'à ce que l'ACCCRU entre en vigueur.

Le décret maintient le statu quo en termes de droits sur les marchandises en provenance du Royaume-Uni comme si ces marchandises étaient toujours éligibles au traitement tarifaire de l'AÉCG à partir du 1er janvier 2021.

*Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.*



L'avis dans son entier peut être consulté ici : <https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn20-39-fra.html>

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec C.H. Robinson pour en savoir plus.

Cordialement,  
C.H. Robinson

*Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.*

